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校园生活是多姿多彩的，下面就来给大家介绍一下你的校园生活吧。　　>英语作文1：My School Life　　I\'ve been in my middle school for four years. Four years\' schoo...
　　校园生活是多姿多彩的，下面就来给大家介绍一下你的校园生活吧。
　　>英语作文1：My School Life
　　I\'ve been in my middle school for four years. Four years\' school life plays an important role in my life.
　　I enjoy making friends, getting knowledge and having interesting time in my school. I have also made friendship with lots of classmates, and I have also been taught different lessons by lots of different patient teachers. I have grown up a lot in the past four years.
　　I will never forget my four years\' school life.
　　>英语作文2：My School Life
　　Hello! My name is Tom , I’m a student of NO.7 Middle school , I like my school , because my school life is very interesting. I like my classmates and teachers. They are very friendly.
　　Classes begin at 8:00. I have four classes in the morning. I study English, Chinaese, math, biology, history and some other subject. I like English very much, I also like music. But I don\'t like geography at all. Because it’s very boring. Do you think so?
　　I often have lunch at school, in the afternoon. I have four classes, too. After school, we have outdoor actives. I usually play basketball with my classmates and sometimes I read books at school library. You must keep quiet at school library.
　　There are so many beautiful flowers and trees in school gardens. And there are some apples on the trees, they are very delicious. I often go home on foot with my friends.
　　This is my school life. Do you like my school life? I think you must like it very much!
　　你好。我的名字是汤姆，我是一个第七中学的学生，我喜欢我的学校，因为我的学校生活很有趣。我喜欢我的同学和老师。他们很友好。
　　8 : 00开始上课。我上午有四节课。我学习英语，语文，数学，生物，历史和其他一些科目。我非常喜欢英语，我也喜欢音乐。但我根本不喜欢地理。因为它很无聊。你也这样认为吗?
　　我经常在学校吃午饭，下午。我也有四节课。放学后，我们有户外活动。我通常和同学们一起打篮球，有时也去图书馆看书。你在学校图书馆必须保持安静。
　　在学校的花园里有许多漂亮的花和树。树上有一些苹果，它们很美味。我经常和我的朋友步行回家。
　　这就是我的学校生活。你喜欢我的学校生活吗?我想你一定会喜欢它的!
　　>英语作文3：My School Life
　　My school life is very interesting.I go to school from Monday to Friday.I have seven classes every day.I have the frist class at eigth.I have Chinese,math and English lessons every day.On Monday and Wednesday,I can learn something a about the past.On Tuesday I can sing in the morning and drow picture in the afternoon. I like these two lessons best.I like my school life 。
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